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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Proszê o udzielenie informacji, czy planowane jest zlikwidowanie przepisów art. 59a ustawy o zak³a-
dach opieki zdrowotnej z dnia 30 sierpnia 1991 r. (DzU z 1991 r. nr 91 poz. 408 z póŸniejszymi zmiana-
mi), które gwarantowa³y pracownikom szpitali i przychodni krocz¹cy wzrost wynagrodzeñ.

Przepis ten zosta³ wprowadzony do ustawy przez Sejm VI kadencji w efekcie wielomiesiêcznych pro-
testów œrodowiska medycznego. Nale¿y przypomnieæ, ¿e zyska³ wówczas aprobatê zdecydowanej wiêk-
szoœci pos³ów, na czele z ówczesn¹ przewodnicz¹c¹ sejmowej Komisji Zdrowia Pani¹ Minister.

Obecnie zwrócili siê do mnie przedstawicieli Krajowej Sekcji S³u¿by Zdrowia NSZZ „Solidarnoœæ”,
wyra¿aj¹c swoj¹ dezaprobatê w stosunku do proponowanych zmian w ustawie. Przedstawiciele zwi¹zku
s¹ niezadowoleni, gdy¿ decyduje siê o zmianach bez konsultacji spo³ecznych i dialogu spo³ecznego, dia-
metralnie pogarszaj¹c i destabilizuj¹c sytuacjê pracowników s³u¿by zdrowia. Likwidacja tych przepisów
w sytuacji braku innej propozycji ze strony ministerstwa mo¿e doprowadziæ do podsycania wzajemnych
konfliktów wewn¹trz œrodowiska, poniewa¿, zdaniem interweniuj¹cych, uznaniowoœæ zawsze prowadzi
do takich efektów.

Maj¹c na uwadze fakt, ¿e ze strony Pani Minister pad³y obietnice uregulowania na przysz³oœæ spraw
pracowniczych, gwarantuj¹cych pracownikom s³u¿by zdrowia stworzenie precyzyjnych regulacji praw-
nych dotycz¹cych kwestii wynagrodzeñ oraz awansu spo³eczno-zawodowego, zwracam siê do Pani Mi-
nister z pytaniem, czy rz¹d planuje likwidacjê art. 59a i czy w razie takiej sytuacji przewidziane s¹ jakieœ
inne rozwi¹zania.
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